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Abstract (en)
A stackable container made of plastic for transporting dangerous liquids has a cuboid shape with rounded corners and edges, in which container
the limbs (5, 6) of the U-shaped stacking surface (4) run downwards towards the front wall (15) of the container and up to the thus formed upper
corners (11, 12) of the side edges (13, 14) of the front wall (15) of the container in the outwardly sloping flat curves (16, 17) up to below the level
of the attachment (18) of the filling and pouring nozzle (3) arranged near to said front wall (15) of the container and are then drawn upwards to said
attachment (18) and run into said attachment (18). <IMAGE>

Abstract (de)
Stapelbehälter aus Kunststoff für den Transport gefährlicher Flüssigkeiten in kubischer Form mit abgerundeten Ecken und Kanten, bei dem die
Schenkel (5,6) der U-förmigen Stapelfläche (4) nach der Behältervorderwand (15) zu nach unten und bis zu den dadurch gebildeten oberen Ecken
(11, 12) der Seitenkanten (13,14) der Behältervorderwand (15) in den nach außen abfallenden Flächenkurven (16,17) bis unter die Höhe des
Ansatzes (18) des nahe dieser Behältervorderwand (15) angeordneten Ein- und Ausgießstutzens (3) herab- und dann zu diesem Ansatz (18)
hinaufgezogen sind und in diesen Ansatz (18) einlaufen. <IMAGE>
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